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Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl 

byars älgjaktområde i Bråthults bygdegård fredagen den 18 januari 2013. 

 

 

 

 

 

 
§ 1 Årsmötets öppnande 

Ordföranden Michael Eliasson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

 

§ 2 Ordförande för årsmötet 

 Till ordförande för årsmötet valdes Michael Eliasson. 

 

§ 3 Sekreterare för årsmötet 

 Till sekreterare för årsmötet valdes Bengt E Jönsson. 

 

§ 4 Justeringsmän 

 Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Louise Olofsson och 

Nicklas Lange. 

 

§ 5 Mötets utlysande 

 Datum för mötet är bestämd i stadgarna. Personlig kallelse är utskickad per post den 

            2.1.13 och har funnits på hemsidan. Det är således 16 dagar i förväg, 

Stadgarna säger 14. 

Kallelsen godkändes.  

 

§ 6 Fastställande av röstlängd  

 Det konstaterades att alla närvarande var jakträttsinnehavare och att inga fullmakter 

hade lämnats in. Det fanns således 20 närvarande och röstberättigade 

jakträttsinnehavare på mötet. 

  

§ 7 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen delades ut på mötet och godkändes. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

§ 8 Styrelsens, kassörens och revisorns berättelser för det gångna året, samt fråga om 

ansvarsfrihet för styrelsen. 

Sekreteraren redogjorde för de två arbetsdagarna i skogen. Sju torn byggdes och 

fraktades ut i skogen, pass har snitslas, skottfältsröjning har utförts. Arbetsdagarna har 

varit välbesökta. Älgbanan har hyrts för inskjutning och träningsskytte. Tyvärr inte 

lika välbesökt som i fjor. Jakt har bedrivits under 12 jaktdagar. Nio älgar har fälts, 

skyttar har varit Stefan Lystrup, Camilla Falk, Börje Olofsson, Elsie Olofsson, 

Joakim Svensson, Göran Björnsson och Michael Eliasson.   

Styrelsen har haft tre protokollförda möten under året.  

 Kassören Sven Johan Bengtsson redogjorde för 2012 års utgifter och inkomster. 

 Utgifterna har varit 14 601:- och inkomsterna 19 700:- 

Kassabehållning vid årets slut var 16 093:-. 

Göran Svensson hade upprättat revisionsberättelse som lästes upp. Av 

 berättelsen framgick att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. 

 Göran rekommenderade årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2012. 

 Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för  

2012, samt beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

Mötet  beslöt att kassabehållningen överförs till 2013. 

 

§ 9 Val av ordförande för 1år 

 Till ordförande för 2013 valdes Michael Eliasson (omval). 

 

§ 10 Val av 2 styrelseledamöter för 2 år 

 Till ordinarie styrelseledamöter för 2013 och 2014 valdes Bengt Jönsson och 

Bo Johansson (omval på bägge). 

 

§ 11 Val av 1 suppleant för 2 år 

 Till suppleant för 2013 och 2014 valdes Louise Olofsson (omval). 

 

§ 12 Val av revisor för 1 år 

 Till ny revisor för 2013 valdes Göran Svensson (omval). 

 

§ 13 Val av revisorsuppleant för 1 år 

Till revisorsuppleant för 2013 valdes Börje Olofsson (omval). 

 

§ 14 Val av ombud till kretsens årsmöte 

Till ombud vid kretsens årsmöte valdes Michael Eliasson. 

 

§ 15 Fråga om anslutning av eller utträde av markområde 

Områdets areal är på 1 676 ha (+ 3ha orsakat av ommätning av vissa fastigheter). 

Förändringar i ägarstrukturen har skett i höst, men påverkar inte arealen. Norra 

Fanhult delas i Norra Fanhult (Trintendala) och Fanhult. Höghult 1:11 (Stig Svensson) 

är sålt och delat. Köpare av fastigheten är Louise Olofsson (21 ha), 

Sven Johan Bengtsson har köpt 23 ha av skogen och Börje Olofsson har köpt en 

”hörna” om 4 ha.   

  

 



 

 

 

§ 16 Jaktens utövande 

Årsmötet beslöt enligt följande: 

Jakten ska starta den första lovliga dagen. 

Jaktdagar 2013 under förutsättning att älgförvaltningsområdet inte beslutar om annat 

blir den 14 + 15 + 16 + 19 + 20 oktober och därefter i princip var 14:e dag tills vi är 

färdiga. Dessa jaktdagar kommer att annonseras på hemsidan. Samling första dagen 

07.30 på Furutångshult.  

Det hade inkommit en skrivelse från Börje Olofsson där han ville ha en diskussion om 

jaktmetoden (människodrev eller jakt med löshund). Efter diskussion konstaterades att 

jaktlaget hade samsyn och precis som i fjor konstaterades det ånyo att det är styrelsen 

som organiserar och leder jakten. Se stadgarna § 7. 

 

§ 17 Fördelning av älgkött  

Årsmötet beslöt att älgkött  ska fördelats enligt principen ½ kalv och 1/8 vuxen 

(smådelslista) precis som i fjor. 

Informerades om att kött och file’listan finns på hemsidan. 

 

§ 18 Viltvård 

Årsmötet beslöt om följande arbetsdagar 2013: Den 13.4 och den 21.8. Samling 

klockan 9.00 på sågen. 

Arbete: Vi ska koncentrera oss på att snitsla till pass samt röja kring vissa pass. 

Styrelsen har beställt nya oranga plastband märkta med ”älgjakt”. Pass som det ska 

snitslas till är 8, 28, 30, 53, 141, 142, 135, 136, 2, 57 och hela gränsen till Brorsnäs. 

Torn som ska bytas är 32, 34, 35 och 120. 

Älgbanan är bokad till söndagen den 1.9.13. från klockan 13.00. 

Årsmötet beslöt att uppdraga åt Börje Olofsson att inköpa 30 saltstenar, så att de kan 

avhämtas i Höghult (vid maskinhallen) efter den 28.3. 

Arbetsplikt gäller, att närvara vid minst en av de utlysta arbetsdagarna. 

 

§ 19 Fastställande av avgifter 

 Arealavgift. Eftersom fällavgifterna inte blev så höga som det var aviserat föreslår 

  styrelsen en sänkning till 8:-/ha (från 10:-/ha). Årsmötet beslöt enligt 

styrelsens förslag. 

Disciplinstraff. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, dvs. 500 kronor. 

Arbetsdagsavgift. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, 500 kronor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



§ 20 Övriga frågor 

# Val av representanter till älgförvaltningsområdets årsmöte. 

   Det beslutades att välja 4 representanter och 1 suppleant att representera Brantelid   

   m.fl. Byars Älgjaktsområde till Älgförvaltningsområdet Viljans årsmöte: 

   Valda blev: Sven Johan Bengtsson (omval), Louise Olofsson (omval), 

   Kjell Olofsson (omval) och Joakim Svensson (omval) och som suppleant valdes   

   Niclas Lange. 

# Ebbe tog upp frågan om transport av älgar till kylen/slaktaren, ”gubbarna börjar 

   bli gamla”. Styrelsen tog åt sig och hanterar. 

# Börje tog upp frågan om gäster som inte hittar till pass. Årsmötet konstaterade att 

   den beslutade snitslingen bör underlätta. 

# Ebbe tog upp hur vi (Bo) skriver på hemsidan. Bo förklarade att han skrev i  

   skämtsam, berättande ton och för det mesta utan att nämna namn för att det skulle 

   bli roligt och lättsamt att läsa. 

   Majoriteten av de närvarande medlemmarna tyckte att det var bra och de 

   uppskattade hur det skrevs men Ebbe insisterade. 

   Det hela slutade med att Bo sade upp sig som skribent. 

   En rundfrågning efter en ny skribent gav inget varför styrelsen fick uppdraget 

   att lösa problemet. 

# § 3 o i stadgarna behandlar val av representanter till kretsens årsmöte. Då kretsen 

   inte längre har med älgjakten att göra och vi i stadgarna inte har någon § om val till 

   älgförvaltningsområdet beslöt årsmötet att ändra stadgarna. 

   En ändring kräver beslut på två årsmöte. Det beslutades att kalla till extra årsmöte  

   till arbetsdagen den 13.4 och ta andra beslutet då.    

# Det beslutades att maten till älgfesten skall subventioneras med intäkten från 

   arbetsavgiften liksom i fjor. 

# Det beslutade att kostnaden för förtäringen i samband med mötet ska tas ur kassan. 

 

§ 21 Avslutning 

Mötes ordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade årsmötet avslutat.  

Därefter vidtog kaffedrickning och filmvisning om björnjakt. 

20 personer deltog i årsmötet. 

 

 

 

 Bråthults bygdegård 18 januari 2013 

 

 

 Vid protokollet Justering 

 

 

 

Bengt E Jönsson Michael Eliasson Louise Olofsson Niclas Lange 


